

2026「高等教育國際化與永續發展」國際學術研討會
投稿者資料表

2026 International Conference on
Higher Education Internationalization and Sustainable Development
Submission Form

投稿日期 Submission date		投稿序號 Submission number	*由主辦單位填寫 (Office use only)
投稿會議子題 Sub-theme			
論文名稱 Title of Paper	<p>中文(Chinese) :</p> <p>英文(English) :</p>		
作者資料 (Author information)			
第一作者 1 st Author <input type="checkbox"/> 通訊作者 Corresponding Author	<p>姓名(Chinese & English) :</p> <p>服務單位(Department) :</p> <p>職稱(Affiliation) :</p> <p>電話/手機(Phone) :</p> <p>E-mail :</p>		
第二作者 2 nd Author <input type="checkbox"/> 通訊作者 Corresponding Author	<p>姓名(Chinese & English) :</p> <p>服務單位(Department) :</p> <p>職稱(Affiliation) :</p> <p>電話/手機(Phone) :</p> <p>E-mail :</p>		
第三作者 3 rd Author <input type="checkbox"/> 通訊作者 Corresponding Author	<p>姓名(Chinese & English) :</p> <p>服務單位(Department) :</p> <p>職稱(Affiliation) :</p> <p>電話/手機(Phone) :</p> <p>E-mail :</p>		
<p>1. 茲保證以上所填資料無誤，且本文未同時一稿多投違反學術倫理或侵犯他人著作權，且為原創性作品、如有違反，責任由作者負責。</p> <p>I guarantee that the information I provide above is correct, that any part of the paper has not been published or being reviewed elsewhere and that I did not violate academic ethics. The author alone is responsible for legal responsibilities.</p> <p>2. 茲同意文章作品將於國立暨南國際大學「高等教育國際化與永續發展」國際學術研討會中發表，並同意授權「國立暨南國際大學國際文教與比較教育學</p>			

系」，將所有發表彙整為研討會論文集形式，並同意接受攝影、拍照、錄音等各種影音圖像處理。作者有關當天會議發表的影像、語音與作品等，皆同意授權國立暨南國際大學國際文教與比較教育學系各種形式的公開發表與發行。

By submitting this manuscript, I agree to present this paper at *International Conference on Higher Education Internationalization and Sustainable Development*, organized by Department of International and Comparative Education, NCNU. I also agree to authorize the Organizer to publish the work as a conference symposium form of audiovisual records.

3. 本文若經審查通過安排發表，本人於研討會期間可以親自出席參與發表研討。

I will participate in the Conference in person and give a presentation once the manuscript is reviewed and accepted by the Organizer.

作者簽名(Signature)：

作者簽名(Signature)：

日期(Date)： ____年____月____日